
 

 

ACTE DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE LLEURE DEL Pla Educatiu d’Entorn (PEE) 

Data: dimarts 14 de juny de 2022   

Hora: 18:00 hores  

Lloc: aula de la casa de cultura de Sant Hilari Sacalm 

 Assistents:  Laura  Farrers,  representant  de  l’AFA  de  l’escola  Guilleries,  Carles  López, 

representant del club de bàsquet, Jordi Duran, representant del club de futbol, Rosa Andreu, 

bibliotecària,  Montse  López,  representant  docent  de  l’escola  Guilleries,  Jordi  Tordera, 

representant docent de l’institut Busquets i Punset , Cristina Maso, dinamitzadora de joventut,   

, Olga Rico, tècnica auxiliar de cultura SHS, Maite Irazola tècnica dinamitzadora del PEE.  

Excusen la seva assistència: Georgina Vila, regidora d’educació, Anna Garriga, LIC, Dolors Vidal, 

representant de l’escola de música, Joan Mimó, representant del CEM. 

Desenvolupament de la sessió: 

1. S’exposa les propostes d’activitats  del projecte de places i patis oberts pel curs vinent: 

 

 L’escola de música organitzarà davant de l’escola de música un assaig obert a 

tothom de la coral petits cantaires. Es proposa les següents dates de finals de 

setembre: dimarts de 17.30 a 18 hores, dimecres de 18.15 a 18.45 hores  i dijous 

de 18.15 a 18.45 hores. Els destinataris de l’activitat són alumnat de primària i 

secundària (dimarts), alumnat de 3r i 4t de primària (dijous) i alumnat de 5è i 6è 

(dimecres). 

 

 L’escola i l’AFA del Guilleries proposen una cursa d’orientació per un diumenge 

del mes  de març.  Es  desenvoluparia  de  10  a  14  hores  i  aniria  adreçada  a 

l’alumnat i a les famílies del poble. 

 

 El CEM ofereix organitzar activitats amb bicicleta a  la plaça Gravalosa al mes 

d’octubre. L’horari seria dimarts o dijous de 17.30 a 19.30 hores. 

 

 L’Institut Busquets i Punset proposa dos dissabtes de 10 a 13 hores per jugar a 

voleibol i basquetbol. Podrien ser dos dissabtes de novembre, però s’adapten a 

una altra data. 

 

 L’entitat de bàsquet planteja fer torneigs de 3x3 a l’institut. Es necessitaria com 

a mínim la participació de 6 equips. Els interessats es podrien inscriure al punt 

jove. Es crearia un DRIVE compartit per tenir el  llistat de tots els participants. 

Amb  els  alumnes  de  primària  es  podrien  organitzar  jocs  de  bàsquet. Més 

endavant es concretarà les dates exactes de les activitats proposades. 

  

  El  futbol  també  planteja  organitzar  algun  torneig  tant  a  primària  com  a 

secundària. Es podria aprofitar que ara hi ha noies de l’institut interessades en 

aquest  esport  per  incentivar  la  seva  pràctica.  També  es  concretarà  més 

endavant les dates de les accions. 



 

 

 La biblioteca vol organitzar diferents  tallers el mes d’abril als  jardins de Can 

Rovira. 

 

 Es proposa contactar amb gent gran i amb entitats com a Bojos pel temps per 

veure si volen col∙laborar en alguna activitat tipus torneigs de botifarra, d’escacs 

o sortides a conèixer  l’entorn. També es diu de contactar amb alguna de  les 

entitats o persones que fan jocs de taula o d’altres tipus per si volen participar‐

hi també. 

 

 Des de  joventut  se  supervisarà algunes de  les activitats enunciades  i es  farà 

seguiment de les activitats esportives que s’iniciïn a partir d’aquest projecte  per 

tal de donar continuïtat a les accions engegades 

 

 L’institut sol∙licita que es faci un conveni d’ús social del centre per tal de tenir 

una  cobertura  legal  de  les  activitats  programades  i  evitar  qualsevol 

contratemps. 

 

 

 

2.  Durant el mes de juliol s'intentarà tenir tot el programa enllestit per tal de confeccionar 

un calendari amb totes les propostes i al setembre poder presentar‐ho a la població. 

 

  Maite Irazola 

Dinamitzadora del Pla educatiu d’entorn de Sant Hilari Sacalm 


